
 

Referat ad skolebestyrelsesmøde den 25. april 2022 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Møller 
Næstformand: Sofia Moura  
Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Jesper Meyland, Charlotte Mortensen, 
Mette Bertram, Christian Thorkildsen, Jesper Vejdiksen, Cathrine Monhart, Ayane 
Hassan Omar, Niels-Henrik Holm. 
Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen og Andreas Ralund  
Elevrepræsentanter: Elmin og Christoffer 
Skoleleder: Louise Schaaf  
Souschef: Peter Hindborg 
SFO- og klubleder: John Khan 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Ayane Hassan Omar, Elmin, Cathrine Monhart, Jesper Vejdiksen, christian Thorkildsen 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 18.00 Formøde 
 

18.00 - 20.00 Dagsorden 
 

18.00 - 18.10 
(10 min.) 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt 

Godkendelse 

18.10 – 18.25 
(15 min.) 

2. Nyt fra ledelsen 
a. Opdatering på fagfordelingen 

Planen for fagfordelingen følger planen, og ledelsen 
arbejder tæt sammen med tillidsvalgte og 
medarbejdere om at komme i mål. Forventer at kunne 
begynde med skemalægning fra ca. 10.maj 

b. Opdatering på ansættelse af ny pædagogisk leder for 
SFO, klub og indskoling 
Der har været 10 gode ansøgninger til stillingen som ny 
indskolings/SFO-leder, og arbejdet fortsætter med at 
finde den rette kandidat. Det er målet at få ansat en ny 
leder som kan starte 1/6. 

c. Der er ikke kommet ukrainske elever til Ellemarkskolen 
endnu, men der er ved at være fyldt op i 
modtagerklasserne, så det kan godt være at 
Ellemarkskolen få ukrainske elever snart. 

d. Nyt Fra SFO. 
Stjernebørn er kommet godt i gang og det fungerer 
godt i de 3 tryghedsgrupper. De første 3 uger er gået 
med introduktion og opstart. Nu begynder 
værkstederne og ture ud af huset, og næste skridt 

Orientering 



bliver besøg fra/i 0.klasse. 
Desuden er 3. klasserne kommet på Pitten, og det har 
givet meget ny liv og energi – det er dejligt. 
 

18.25 - 18.35 
(10 min.) 

3. Henvendelse fra Integrationsrådet om interesse for at stille op 
som repræsentant til Integrationsrådet.  
Se bilag 1 (herunder) og læse evt. mere her: Integrationsråd - 
Køge Kommune (koege.dk). 
Formanden opfordrede alle medlemmer til at overveje om de 
ønsker at deltage i integrationsrådets arbejde. Henvendelsen 
er sendt til alle skoler, og måske er der allerede fundet 
kandidater, men det skal ikke holde eventuelt interesserede 
tilbage fra at melde sig. 

Orientering  

18.35 - 19.45 
(70 min.) 

4. Sund Skole på Ellemarkskolen  
Fælles drøftelse af, hvad og hvordan vi vil arbejde videre med 
Sund Skole på Ellemarkskolen 
 
Ledelsen indleder punktet om sund skole og bevægelse, og 
fortæller at det har været på skolebestyrelsens dagsorden flere 
gange inden for de sidste år. Sundhed og bevægelse kan være 
mange forskellige ting, og SB tager stilling til hvordan der 
arbejdes videre med punktet. Skal der eventuelt laves 
principper om dette emne. 
 
Drøftelse: 

• Det er et stort område, og det kan være en stor opgave 
at lave opdaterede og gennemarbejdede principper for 
sundhed og bevægelse.    

• Vi bør måske først have en debat om hvilken skole vi 
ønsker overordnet set. 

• Ellemarkskolen har brug for en klarere profil – 
bevægelse og sundhed kan være et bud på en profil, 
men der kan også være andre profiler. 
 

Herefter fortsattes mødet med individuel brainstorm hos de 
enkelte skolebestyrelsesmedlemmer. 
Tanker om profiler: 

• Den åbne skole-praksisnær undervisning og 
samarbejde med virksomheder m.m. 

• Tryghed – trivsel og sport. 

• Enhedsskolen. Vær gode ved hinanden, tal pænt. Skab 
god trivsel. Rent og pænt. Udendørs aktivitet. 

• Forældresamarbejdet – kontaktforældre samarbejder 

• Passer Ellemarkskolens historie til den profil vi vælger 

• Lav PR for skolen, video der præsenterer skolen.  
(Sæt evt. 7. eller 8. klasserne til at producere den) 

• Fysiske rammer og indeklima. Bevægelse er godt. 

• To lærer ordning giver mening 

Drøftelse/ 
workshop 

https://www.koege.dk/byraad-udvalg/Naevn-og-raad/Integrationsraad.aspx
https://www.koege.dk/byraad-udvalg/Naevn-og-raad/Integrationsraad.aspx


• Kreative fag. Samarbejde med f.eks. Lego.  
Musik og teater. Samarbejd med lokale ”musik-aktive” 

• Digital profil, fokus på brug af digitale medier 

• Nyt navn til Ellemarkskolen der ikke er sted specifik. 

• Bedre rengøring og gode toiletter. Faciliteterne blive 
udsat for hærværk – i skoletiden, desværre. 

• Sportsklasser=sportsskole. Udbred principper for 
sportsklasserne til alle klasser på skolen 

• Ellemarkskolen altid i bevægelse – det kan være et 
slogan for skolen, men der skal være defineret 3 
fokuspunkter som man holder fast i. 

• DET GODE skoleLIV.  
Gode relationer – Tryghed – Faglighed – Bevægelse 

• Hvordan kan eleverne mærke Ellemarkskolens profil i 
dagligdagen 

• Pædagogisk udviklings weekend med skolebestyrelse 
og medarbejdere for at udvikle indhold til profil. 
 

Det drøftes om hvordan det gribes an, hvis skolens skal skifte navn. 
Det er en politisk beslutning - det skal godkendes af 
kommunalbestyrelsen. 
 
Ovenstående blev til en brainstorm omkring en profil for 
Ellemarkskolen, da der var større interesse for at træde et skridt 
længere tilbage, og ikke starte med arbejdet omkring Sund Skole. 
Der arbejdes således ikke videre med sund skole på nuværende 
tidspunkt. 
 
Formand og skoleleder vender tilbage ift. Hvad og hvordan der skal 
arbejdes videre herfra. 
 

19.45 - 20.00 
(15 min.)  

5. Eventuelt  
Elevrådet introducerede en ide om Hang-out i kælderen til 9. 
klasserne. 
 

Drøftelse  

 

 

Bilag 1: Henvendelse fra Integrationsrådet  

Uddrag af mail fra Integrationsrådet:  

Integrationsrådet består af 5 medlemmer med anden etnisk baggrund og 3 repræsentanter fra 

de udsatte bolig områder. Derudover udpeges der maks. 5 repræsentanter til 

Integrationsrådet fra lokalsamfundet. I øjeblikket er Røde Kors, Helhedsplanen, Campus Køge 

og Udsatterådet repræsenteret i Integrationsrådet. 

Vil I videreformidle til skolebestyrelserne at de har mulighed for at have en repræsentant i 

Integrationsrådet? Og at de skal melde tilbage til mig, gerne snarest. 



Det er mest oplagt med et medlem af skolebestyrelserne, men det behøver ikke være et 

skolebestyrelsesmedlem. Men personen skal kunne fungere som repræsentant for 

skoleområdet og derfor have fingeren på pulsen ift. skoleområdet. 

  

Integrationsrådet vil meget gerne komme ud og fortælle jer om hvad Integrationsrådet laver. 

Ellers kan I læse lidt om det her, Integrationsråd - Køge Kommune (koege.dk) 

I forhold til omfang, afholdes der ca. 5 møder om året. Næste møde er torsdag d. 21. april. 

 

https://www.koege.dk/byraad-udvalg/Naevn-og-raad/Integrationsraad.aspx

